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Vragen van de leden Hernandez en De Mos (beiden PVV) aan de minister van 
Defensie over het bericht dat het ministerie van Defensie zonnepanelen op 
scholen en gemeentelijke gebouwen medefinanciert (ingezonden 17 januari 
2012). 

Vraag 1
Klopt het dat u, in navolging van de opening van het eerste windmolenpark 
van Defensie in Drenthe eind november 2011, met financiële middelen 
bijdraagt aan het aanbrengen van zonnepanelen op scholen en gemeentelijke 
gebouwen in Coevorden? Zo ja, hoeveel draagt Defensie hieraan bij?1 

Vraag 2
Welk belang heeft het ministerie van Defensie bij het subsidiëren van 
zonnepanelen op scholen en gemeentelijke gebouwen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het een verkeerd signaal is indien Defensie aan de ene 
kant investeert in zonnepanelen die niet voor eigen gebruik zijn terwijl er aan 
de andere kant operationele eenheden en kazernes worden afgestoten door 
de bezuinigingen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u de Kamer een overzicht sturen van alle (toekomstige) uitgaven die 
Defensie doet in het kader van de energievoorziening? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u ook een overzicht sturen van het aantal defensiemedewerkers en hun 
rang of salarisschaal die zich bezighouden met het energiebeleid van 
Defensie? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.coevordenhuisaanhuis.nl/index.php?n_id=226211&s_id=563&autostart=1
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